
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 4   

Onsdag d.18. november 2020  

Kl. 18.00 – 20.00 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Thomas Garfort, Maria Løvenstrøm, Brian 
Kragbæk, René Andersen, Kirstine Aakerlund Rosendal 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbech-Møller, Pernille Brandt  
Elevrepræsentanter: Viktor Jørgensen, Astrid Schmidt 
Ledelsesrepræsentanter: Tina Duermin Johansen, Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud:  

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden 

 

 18.00 – 

18.02 

Punkt 7 udgår for at forlænge punkt 

10. 

2.  Hvem skriver resumé?  18.02 – 

18.05 

Maria 

3.  Orientering: 

Eleverne 

 18.05 – 

18.15 

Elevrådet har spurgt repræsentanterne 

fra klasserne, hvad de oplever at der 

sker på skolen lige nu, lige som det 

punkt medarbejderne plejer at have 

med: 

4.b har meget om nordisk mytologi, 

det er spændende. 

5. årg har sjove uuv-timer sidst på 

dagen, det er rigtigt fedt med hold og 

værksteder. 

2. årg. tir, ons og torsdag laver vi 

holddag, hvor vi er blandet, det er 

sjovt, onsdag har vi udeskole, 

1.b vi laver ”ugeskema”. forskellige 

opgaver, det er rigtigt sjovt. 

7. årgang har lavet pallemøbler, og 

synes det var kedeligt, Astrid spurgte 



 

om hvad de ellers kunne have gjort? 

6.b har lavet first lego leage, det har 

været spændene og en noget andet 

end sædvanligt, mere af det. 

6.a synes ikke det var sjovt med first 

lego leage, det var meget ensformigt til 

sidst. 

9. årgang synes det var så fedt at lave 

noget hele årgangen, med vores teater 

uge. 

8. har været i praktik og nu forbereder 

vi os til terminsprøver. 

I elevrådet har vi også talt om: 

Transport til skole: Tages op i klasserne 

og tilbage til elevrådet.  

Jul: De mindste glæder sig til skolens 

nisse Temsi kommer i december.  

Fjerde årgang syntes det er blevet 

koldt om morgenen at mødes udenfor. 

Ideer til klippe klistredag: Se julepynten 

udefra. Julekonkurrence. 

Har talt om hvad Privatskoler kan 

tilbyde, som vi ikke kan. Det var svært 

for elevrådet at svare på. 

 

4.  Beslutning: 

Principper, revurdering og 

tilpasning 

 Princip for inklusion 

 Princip for 

vikardækning og 

aflysning af 

 18.15– 

18.45. 

Udkast til princip for inklusion er 

gennemgået og input til ændringer og 

tilføjelser givet. Dette skrives ind og 

rundsendes til bestyrelsen. Princippet 

tages med til næste møde for endelig 

godkendelse. 

Princip for vikardækning og aflysning af 

undervisning er godkendt og lægges på 



 

undervisning. hjemmesiden. 

5.  Orientering: 

Elevers brug af snus, er det en 

udfordring her hos os. 

 18.45 – 

18.50 

Vi ved at der er nogle få der nok bruger 

snus, lige så vel som vi ved at vi har 

nogle få elever der ryger. Vi oplever 

ikke at snus ses på skolen.  

6.  Debat/Beslutning 

En cykelkampagne, kunne det 

være en ide at iværksætte 

sådan en? 

 18.50 – 

19.05 

Udgår 

7.  Orientering: 

Budget 

 

 19.05 – 

19.10 

Budgettet for 2020 forventes i balance.  

I morgen tager ledelsen fat på budget 

2021 og planlægning af skoleåret 

2021/2022.   

8.  Orientering: 

Arbejdsgruppen vedr. ” alle 

elever skal blive på skolen” 

 19.10–  

19.15 

Der har været møde i arbejdsgruppen. 

Det var et godt møde med engagerede 

elever.  

Der er fremkommet mange gode ideer 

på mulige tiltag i pauserne.  

Punktet kommer på ledermøde, hvor 

der træffes beslutninger.  

9.  Orientering: 

Arbejdslørdag d.14. november 

2020 

 19.15 – 

19.20 

Opsummering på, hvad vi fik ud af 

arbejdslørdagen: 

- Snakken om skiftet mellem 5. – 6. 
kl. var ikke helt konkret, ledelsen 
vender tilbage også efter at 
personalet har været involveret. 

- Der kom nogle konkret ting, der 
kan gås videre med, og fint også 
med den mere ”løse” snak 

- Kommunikation og gå ned i den 
enkelte årgang med trivsel, har 
fået sine budskaber igennem. 

- Mega-fantastisk forum når man 
sidder med hele ledelsen, meget 
givtigt. 

- Mange indspark, der kun kommer 



 

med når vi har en hel dag, det kan 
klart omsættes til handling. 

- Rimeligt konkret, det fedeste er at 
hører, de forskellige perspektiver 
på det at indgå i en folkeskole, det 
bestyrker men får os også til at 
tænke med flere nuancer,  

- God dialog, konstruktivt, godt med 
meningsudvekslingen og at 
komme dybere ned i de forskellige 
emner 

- Der er bestemt kommet noget der 
kan arbejdes videre med for 
ledelsen og medarbejderne 

- Hvordan får vi spist elefanten i 
pasende små bidder i forhold til 
elvtrivsel og fastholdelse af vores 
elever. 

 

10.  Orientering 

”Hvad sker der på skolen?” 

 19.20 

– 19.40 

0. årgang: Er gået i gang med et forløb 

med dialogisk læsning og startet forløb 

i matematik med former og figurer.  

 

Indskoling meget glad for de nye ting 

på naturgrunden. 

 

5. årgang: Hjemmesendt og har 

nødundervisning. Har daglig telefonisk 

kontakt med alle elever, samt eleverne 

melder ind hver morgen på aula med 

en godmorgen besked.  Kan mærke at 

eleverne har prøvet det før, de tager 

det i stiv arm.  

 
6. arbejder med lidt forskelligt blandt 

andet: heksejagttiden i Danmark (de 

laver blandt dioramaer med temaet 

Danmark i 1600-tallet): Danmark som 

kolonimagt; overtro; Sukker & 

chokolade (N/T), Space (engelsk). 

Vi har også afsluttet First Lego League 

– med et rigtig godt resultat. Rigtig 

mange af eleverne var gået ’all in’ og 



 

havde lavet nogle meget imponerende 

projekter. 

Desuden har den ene klasse været så 

heldige at få lov til at være med i et 

læselyst-forløb med læsevejleder, hvor 

der arbejdes med litteratur på lidt 

anden måde, nemlig for oplevelsen 

skyld. 

 

7. årgang skal i morgen på 4. etape af 

deres Bornholm rundt. Fra Tejn til 

Melsted. 

 
8.klasserne har været ude i praktik i 

uge 45, det har de været rigtig glade 

for. Enkelte steder måtte det aflyses 

pga. corona, men der blev fundet en 

alternativ plads, så alle var afsted. Altid 

en vinder med elever ude i praktik. 

I denne uge er der terminsprøver for 8. 

og 9. klasserne. Eleverne i 8. klasse har 

været spændte op til af prøve det for 

første gang.  

11.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

 

 

 

Ledelse  

 

 

 

 

 19.40 – 

19.50 

Der har været møde med vej og park. 

Positivt møde, som vi forventer 

trafikale justeringer på smedegårdsvej. 

 

 

 

Naturgrunden får et stort løft.  Fx 

overdækning, siddepladser, større 

bålplads og generel op-shining. 

5. årgang og 9 medarbejdere sendt 

hjem i mandags, da en elev blev 

konstateret positiv for Covid-19. Der 

blev taget positivt imod fra forældrene, 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medarbejdere 

 

 

Andre 

da vi ringende rundt med nyheden. 

Personalet har været fantastiske til at 

hjælpes ad med at få det hele til at 

hænge sammen, med mange 

hjemsendte medarbejdere. 

I forbindelse med det stigende 

smittetal på Bornholm kommer der 

opstramninger også på skoleområdet.  

”Corona-rengøringen” er startet op 

igen i dag. 

 

Medarbejdere i indskolingen har fået 

lov til at komme med forslagene til 

Naturgrunden. 

 

 

12.  Til pressen   0. årgang har været i Bornholms 

tidende. 

 

13.  Eventuelt    

14.  Punkter til næste møde   Arbejdet med trivsel. 

Cykelkampagne 

 

15.  Godkendelse af referat, der 

godkendes efter hvert punkt. 

   

16.  Lukket punkt    

 


